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 Tid Tisdagen den 29 januari 2019 kl. 17:30 – 17:59 
   

 Plats Idrottsförvaltningen, Glasfibergatan 6,                          

Lokal Stockholm/London 
   

 Justerat Omedelbar justering av §7 tisdagen den 29 januari 2019 

Justering av §1-6 & §8-10 måndagen den 4 februari 2019 

 

 

  

Karin Ernlund                                          Tobias Johansson  

 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden  

Tobias Johansson (V), vice ordföranden  

 

Bo Sundin (M)  

Hugo Laigar (M)  

Daniele Fava (L)  

Anders Lindell (MP)  

Nike Örbrink (KD)  

Alexander Lindholm (S)  

Suhur Salahyusuf (S)  

Ulla Sjöbergh (S) 

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Sandra Zuniga Michel (S)                                           för Felicia Junger (V) 

 
Ersättare:   

Karin Franck (M)  

Billy Östh (M) 

Camilla Bergman (L) 

Michaela Kotschack Thurn (MP) §1-6 & §8-10   

Sandra Zuniga Michel (S)  

Moissis Nikolaidis (S) 

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Carina Braun, 

Sophie Dahlberg, Marie Norrberg, Susanne Olsson, Robert Sköld, 

borgarrådssekreteraren Lisa Falk (C), borgarrådssekreteraren Daniel 

Wolski (S), och personalföreträdare Loa Bienen och Linda Runcrantz. 
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 §10  
Övriga frågor 
 

Förvaltningschefen Marina Högland hälsar idrottsnämnden 

välkommen och informerar om kommande evenemang.  

En evenemangslista kommer att skickas ut till nämnden. 

Nästa sammanträde äger rum i Luma Park i Hammarby Sjöstad den 

19 februari. En nämndutbildning är planerad från kl 13:00-16:00. 

Nämndsammanträdet startar kl 16:00. Inbjudan kommer att skickas 

ut. 

 

Ledamot Alexander Lindholm (S) har träffat en del 

ishockeyföreningar och anför följande i samband med den aktuella 

omförhandlingen av deras driftavtal: 

Det som kommunicerats är att det i längden ska bli billigare att 

spela hockey med de nya driftavtalen, dock har inte 

ishockeyföreningarna fått den förklaringen. Då det upplevs att det 

är missförstånd som gör att föreningarna är upprörda i dagsläget 

ställs frågan till förvaltningen hur detta har kommunicerats. 

Förvaltningen svarar att dialog har förts med föreningarna samt är 

medvetna om att det är en avsevärd förändring för de berörda 

föreningarna.  

Förvaltningen hänvisar till de förbättringar som avtalet innebär, vi 

får rådighet över anläggningens beskaffenhet och kan få bättre 

tillgång till anläggningen vad gäller fördelning av tider. Det har 

varit en del i att få rådighet över hela ishallssituationen i staden.  

 

Alexander Lindholm (S) önskar en tydligare kommunikation till 

föreningarna angående en eventuell ändring av nolltaxeperioderna. 

Förvaltningen svarar att inget beslut finns på detta, 

förutsättningarna är att vi har rådighet och kan först då föra fram ett 

förslag till nämnden om att fatta beslut om ändrade taxor. 

 

Alexander Lindholm (S) ställde frågan om det går det att skjuta upp 

hyresavtalen så att de börjar gälla parallellt som sponsringspolicyn 

börjar gälla? 

Förvaltningen tar med sig frågan och återkommer med svar. 

 

 

 

Vid protokollet 

Marie Norrberg 
 


